
Z á p i s n i c a 

napísaná z piateho  zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sklabinej, konaného dňa 12.12.2024 

v zasadačke obecného úradu  

 

Program 

 

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice    

3. Čerpanie výdavkov a plnenie príjmov za III. štvrťrok 2024 

4. Návrh „VZN Obce Sklabiná č. 2/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady pre Obec Sklabiná 

5. Návrh Rozpočtu na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 -2027 a Programový rozpočet 

Obce Sklabiná na rok 2025 s výhľadom na roky 2026-2027, Zápisnica zo zasadnutia 

finančnej komisie zo dňa 27.11.2024 

6. Rozpočtové opatrenie č. 2/2024 

7. VZN Obce Sklabiná č. 3/2024 o podmienkach prideľovania nájomných bytov 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Uznesenie 

11. Záver  

 

Prítomní:  

Podľa prezenčnej listiny 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila  starostka obce Bc. Kálovcová Marta, ktorá 

privítala všetkých prítomných. Podľa prezenčnej listiny zistila, že sú prítomní všetci  poslanci 

obecného zastupiteľstva.   Starostka skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je schopné platne 

sa uznášať a  prečítala  program zasadnutia, ktorý  bol  jednohlasne schválený. 

 

K bodu 2/ 

Starostka obce za overovateľov zápisnice navrhla   

- Ing. Hájek Vladislav 

- Koška Michal 

   a do návrhovej komisie navrhla  

     -     PhDr. Havrilová Dana  - predseda 

-  Kazi Ivan   - člen 

-  Kucej Jozef   – člen  

Overovatelia zápisnice a návrhová komisia boli jednohlasne schválení. 

 

K bodu 3/ 

Starostka obce predložila čerpanie výdavkov a plnenie príjmov za III. štvrťrok  2024,  ktoré 

zostavy poslanci obdržali elektronicky. Na obecný úrad zo strany poslancov neboli predložené 

žiadne dotazy týkajúce sa čerpania výdavkov a plnenia príjmov a uvedené čerpanie výdavkov 

a plnenie príjmov za III. štvrťrok  2024  poslanci obecného zastupiteľstva vzali na vedomie.  

 

K bodu 4/ 

Starostka obce predložila Návrh VZN Obce Sklabiná č. 2/2024 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady pre Obec Sklabiná. 

Návrh poslanci obecného zastupiteľstva obdržali elektronicky, bol zverejnený aj na webovom 

sídle Obce Sklabiná.  Dňa 27.11.2024 návrh VZN  na svojom zasadnutí prejednala  finančná 



komisia, ktorá uvedený návrh  doporučila poslancom obecného zastupiteľstva schváliť.  Do 

konania zastupiteľstva neboli doručené žiadne pripomienky a návrh VZN Obce Sklabiná č. 

2/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady pre Obec Sklabiná bol jednohlasne schválený.  

 

K bodu 5/ 

Starostka obce predložila Návrh Rozpočtu na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 -2027 

a Programový rozpočet Obce Sklabiná na rok 2025 s výhľadom na roky 2026-2027. Vyzvala 

hlavného kontrolóra obce Sklabiná Ing. Slavomíra Čerpáka, aby predniesol Stanovisko 

k návrhu rozpočtov Obce Sklabiná na roky 2025 – 2027. Hlavný kontrolór Obce Sklabiná vo 

svojom stanovisku odporučil  Rozpočet na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 -2027 

a Programový rozpočet Obce Sklabiná na rok 2025 s výhľadom na roky 2026-2027 schváliť.  

Návrh poslanci obecného zastupiteľstva obdržali elektronicky, bol zverejnený aj na webovom 

sídle Obce Sklabiná.  Dňa 27.11.2024 návrh Rozpočtu na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 -

2027 a Programový rozpočet Obce Sklabiná na rok 2025 s výhľadom na roky 2026-2027 na 

svojom zasadnutí prejednala finančná komisia, ktorá uvedený návrh  doporučila poslancom 

obecného zastupiteľstva schváliť.  Do konania zastupiteľstva bol telefonický dotaz od 

poslankyne PhDr. Havrilovej Dany za rozpočet telovýchovnej jednoty, či výška 4000,- Eur je 

bez EE alebo aj s ňou. Na zasadnutí obecného zastupiteľstva sa zúčastnili aj zástupcovia 

Telovýchovnej jednoty Družstevník Sklabiná Ing. Branislav Belák a Jozef Paholík. Vystúpili, 

že vedia akú ťažkú situáciu majú obce v tomto období, ale tiež poukázali na to, že bez pomoci 

obce futbal v obci skončí. Starostka obce zástupcov telovýchovnej jednoty oboznámila, že 

všetko bude závisieť od výšky podielových daní, či štát bude niečo kompenzovať, nakoľko 

v obci sú rozpracované viaceré investičné akcie, ktoré majú vplyv na výdavky obce. Starostka 

sa vyjadrila, že preplatenie výdavkov pre SFZ, vodné a stočné, čistiace prostriedky a pitný 

režim je z obce garantované. Kosenie bude prevádzať pracovník obce. V prípade, že sa finančná 

situácia obce zlepší, môže dôjsť v rámci úpravy rozpočtu k navýšeniu rozpočtu na úroveň 

predchádzajúcich rokov.  

Návrh Rozpočtu na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 -2027 a Programový rozpočet Obce 

Sklabiná na rok 2025 s výhľadom na roky 2026-2027 bol  schválený nasledovne: za 6 

poslancov, 1 poslanec Kazi Ivan sa zdržal hlasovania.   

Zápisnicu zo zasadnutia finančnej komisie zo dňa 27.11.2024 a Stanovisko hlavného kontrolóra 

obce k návrhu rozpočtov obce Sklabiná na roky 2025 – 2027 poslanci obecného zastupiteľstva 

vzali na vedomie.   

 

K bodu 6/ 

Starostka obce predložila Rozpočtové opatrenie č. 2/2024, ktoré poslanci obecného 

zastupiteľstva jednohlasne schválili.  

 

 

 

 

K bodu 7/  

Starostka obce predložila Návrh VZN Obce Sklabiná č. 3/2024 z 26.11.2024 o podmienkach 

prideľovania nájomných bytov. Oboznámila poslancov, že obec mala kontrolu z Okresného 

úradu, oddelenia bytovej politiky, Banská Bystrica, kde bolo odporúčané vypracovať nové 

VZN, nakoľko bola zmena zákona a je ho potrebné vypracovať podľa vzoru, ktoré vydalo 

Ministerstvo dopravy a výstavby SR.  Návrh poslanci obecného zastupiteľstva obdržali 

elektronicky, bol zverejnený aj na webovom sídle Obce Sklabiná. Poslanci k návrhu VZN  Obce 



Sklabiná č. 3/2024 z 26.11.2024 o podmienkach prideľovania nájomných bytov nemali žiadne 

pripomienky a uvedené VZN jednohlasne schválili.  

 

K bodu 8/ Rôzne 

a) Hlavný kontrolór obce Sklabiná Ing. Slavomír Čerpák predložil Návrh plánu kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra obce Sklabiná na obdobie január – jún 2025. Poslanci 

obecného zastupiteľstva Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

Sklabiná na obdobie január – jún 2025 jednohlasne schválili.  

b) Starostka obce predložila poslancom obecného zastupiteľstva „Zámer výstavby 

nájomných domov na par.č. 89/1 o výmere 956 m2 a par.č. 88 o výmere 908 m2 na 

základe vizualizácie náhľadu rozmiestnenia nájomných domov“. Poslanci obecného 

zastupiteľstva „Zámer výstavby nájomných domov na par.č. 89/1 o výmere 956 m2 

a par.č. 88 o výmere 908 m2 na základe vizualizácie náhľadu rozmiestnenia nájomných 

domov“ jednohlasne schválili. Zároveň uložili starostke obce dať vypracovať 

projektovú dokumentáciu na výstavbu nájomných domov.  

c) Starostka obce Bc. Marta Kálovcová, spolu so zástupcom starostky JUDr. Mariusom 

Vladovičom predložili poslancom obecného zastupiteľstva Výzvu na poskytnutie 

súčinnosti – Návrh na uzavretie novej nájomnej zmluvy v zmysle podmienok 

stanovených v uvedenej výzve zo dňa 27.11.2024 doručenej od Mgr. Andrei 

Legényovej. Poslanci obecného zastupiteľstva jednomyseľne neschválili nové 

podmienky na uzavretie nájomnej zmluvy. Uložili zástupcovi starostu JUDr. Mariusovi 

Vladovičovi vypracovať odpoveď a to v znení, že Obec Sklabiná súhlasí s uzatvorením 

novej nájomnej zmluvy za rovnakých podmienok, aké boli v ešte platnej nájomnej 

zmluve. V opačnom prípade bude potrebné prehodnotiť výmeru prenajatej plochy.  

d) Starostka obce  Bc. Kálovcová Marta predložila na obecné zastupiteľstvo 

„Harmonogram prác na vykonanie ročnej inventarizácie“.  Poslanci obecného 

zastupiteľstva k „Harmonogramu  prác na vykonanie ročnej inventarizácie“ nemali 

žiadne pripomienky a „Harmonogram prác na vykonanie ročnej inventarizácie“ bol 

jednohlasne schválený.  

e) Starostka obce  Bc. Kálovcová Marta predložila na obecné zastupiteľstvo Návrh 

„Inventarizačných komisií k prevedeniu ročnej inventarizácie“.  Poslanci obecného 

zastupiteľstva k Návrhu „Inventarizačných komisií k prevedeniu ročnej inventarizácie“ 

nemali žiadne pripomienky a „Inventarizačné komisie k prevedeniu ročnej 

inventarizácie“ boli jednohlasne schválené.  

 

 

K bodu 9/ Diskusia 

V rámci diskusie pani Párišová Mária mala dotaz, či sa zvyšovali poplatky za smeti a daň 

z nehnuteľnosti. Starostka obce odpovedala, že áno, smeti z 5,- Eur/poukaz/110-120l nádoba 

na 7,- Eur/poukaz/110-120l nádoba a tiež i daň z nehnuteľností. Na to bola odpoveď od pani 

Párišovej, že je to za smeti veľa. Na to  poslanec pán Kazi Ivan odpovedal, že je to stále menej, 

ako majú okolité obce a Mesto Veľký Krtíš.  

Poslankyňa PhDr. Havrilová Dana  oboznámila obecné zastupiteľstvo s vyúčtovaním 

Memoriálu Vdp. Laktiša. 

Kontrolór obce p. Čerpák mal dotaz, či sa už začalo s prácami na zariadení posilňovne v obci. 

Starostka Bc. Marta Kálovcová odpovedala, že miestnosť je pripravená, len nie je ochota 

pomôcť s prácami. 

Pán Kucej Jozef mal otázku – v akom štádiu sú spomaľovače a nové značenie v obci, starostka 

Bc. Marta Kálovcová odpovedala, že momentálne obec nemá finančné prostriedky.  



Poslanec p. Ivan Kazi sa pýtal , kedy sa v obci začne s výstavbou kanalizácie na úseku, kde ešte 

chýba. Starostka odpovedala, že všetko je už pripravené,  zmluva na NFP je podpísaná, len 

zhotoviteľ nechcel s výkopovými prácami začať v predvianočnom období. Akonáhle to počasie 

dovolí, začne sa s prácami.  

Ďalšia diskusia nebola.  

 

K bodu 8/  Uznesenie 

Návrh na uznesenie prečítala    predsedníčka    návrhovej  komisie PhDr. Havrilová Dana.   

 

K bodu 9/  Záver 

Záver previedla p. Bc. Kálovcová Marta, starostka obce, ktorá sa poďakovala poslancom za 

účasť  na   zasadnutí obecného zastupiteľstva  a zastupiteľstvo ukončila.  

 

 

 

 

Zapísal:  Tóthová Denisa                                             Starosta obce: Bc. Marta Kálovcová 

                                                                                             

 

Overovatelia:  Ing. Hájek Vladislav   

                       Koška Michal             

 

 

 


